

Protokoll
IT-SEKTIONENS STYRELSEMÖTE

Närvarande:

Emma Lemos	Ordförande
Jakob Sennerby	Kassör
Luis Mauricio	Sekreterare
Johan Carlquist	Studierådsordförande
Sofia Backman	Vice Ordförande
Eric Stenberg	Informationsansvarig
Viktor Bostrand	Klubbmästare
Love Lindström	Sportchef
Matilda Trodin	PR-Chef

1. Mötet öppnas 12.10

2. Sofia Backman utnämns till justerare

3. Godkännande av dagordning

Godkänd

4. Uppföljning FUM

Bordlagd till nästa möte

5. Lägesrapport

- Matilda har jobbat på kryssningsaffishen och ska prata med Jakob angående budget för hoodies.
- Viktor har sålt biljetter till kryssningen
- Eric har skickat ut nyhetsbrev

6. Förslagslådan

- Det har kommit i förslagslådan om att ordna fram en ny micro till Skrubben, detta skall undersökas av kassören Jakob.

7. Noreda/Eda

Viktor ska boka Eda för övernattnig med programmet till den 26-28 augusti

8. Stormötesdatum

Preliminärt satt den 2:a maj.

9. IT-LAN

16:e april är det preliminära datumet för nästa IT-LAN. En grupp bestående av Eric, Johan, Jakob, Love, Luis och Sofia ska planera eventet.

10. Swishkonto

Det verkar inte finnas någon smidig lösning till att sektionen ska ha swishkonto.

11. Övrigt

- **Nästa styrelsemöte**

Blir ett möte som vanligt, dock kommer det vara viss frånvaro till veckan därpå.

- **Teambuilding**

Teambuildning med bowling/nationsmiddag den 6:e april!

- **Hemsideunderhåll**

Emma har haft möte angående hemsideunderhåll. Anställningen kommer innebära runt 4 möten om året samt underhåll av aktuell hemsida.

Mail om ansökan skickas ut av Emma och Jakob.

- **Hoodies**

Hoodies ska ordnas, först ska det beställas provtröjor för färg/storleks-koll och senare ska det beställas utifrån hur många som anmält intresse.

- **Städa 1413 och skrubben**

Styrelsen och representanter från "Setup" möts upp nu på söndag för storstädning av 1413 och Skrubben.

12. Mötet avslutas: 13:02

Vid protokollet:

Ordförande:

Justerare: